
ZAPISNIK 

sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 12. prosinca 2024. godine, s početkom u 17,00 

sati u Općinskoj vijećnici Općine Sukošan. 

NAZOČNI: Mojmir Torbarina, Tomislav Dražić, Željko Števanja, Marijana Rogoznica, Stipana Banić, 

Darko Smolić-Ročak, Antonija Mitrović, Marko Baričić, Tony Šime Gašparović, Robert Dijan i Milan 

Ročak. 

ODSUTNI: Marino Brkić i  Ante Martinović. 

OSTALI NAZOČNI: Načelnik Općine Sukošan Ante Martinac, direktorica komunalnog poduzeća „Zlatna 

luka Sukošan“ d.o.o. Katarina Torbarina i novinar Velimir Brkić. 

 

 

D N E V N I   R E D                                                                                          

1. Verifikacija zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan, 

2. Izvješće o izvršenju  Programa građenja objekta i uređaja komunalne infrastrukture Općine 

Sukošan za 2023. godinu, 

3. Izvješće o izvršenju  Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Sukošan za 2023. 

godinu, 

4. Donošenje Proračuna Općine Sukošan za 2025. godinu i projekcije proračuna za 2026. i 

2027.godinu,  

5. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sukošan za 2025. godinu, 

6. Donošenje  Programa javnih potreba  za 2025. godinu, 

7. Donošenje Programa utroška sredstava boravišne pristojbe i  naknade za ozakonjenje zgrada,  

8. Odluka o  dugoročnom kreditnom  zaduživanju, 

9. Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka za razdoblje od 01. 

siječnja do 31. prosinca 2025. godine 

10. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2025. godini, 

11. Odluka o prodaji građevinskog zemljišta putem javnog natječaja, 

12. Odluka o vrijednosti koeficijenta za obračun plaće direktora „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. 

13. Suglasnost na prijedlog Odluke o sklapanju ugovora s korisnicima privremene grobnice na 

mjesnim grobljima u Sukošanu i Gorici, 

14. Suglasnost na prijedlog Odluke o  visini godišnje grobne naknade  na općinskim grobljima u 

Sukošanu i Gorici, 

15. Suglasnost na Cjenik  za uslugu radnog stroja traktor s malčerom, 

16. Zaključak o davanju suglasnosti na Cjenik za usluge održavanja i čuvanja deponija i Cjenik za 

uslugu održavanja i uređenja javnih površina,  

17. Odluka o uvođenju riznice Općine Sukošan, 

18. Razno. 

 

Vijećnik Milan Ročak traži da se u Dnevni red uvrsti točka vezana za sudski predmet za zemljište u 

Debeljaku, na što predsjednik OV Tomislav Dražić navodi da se o tome može raspraviti pod točkom Razno. 

 

Predloženi dnevni red bez izmjena jednoglasno je usvojen (11 glasova). 

 

Ad.1. 

Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća bez izmjena i dopuna usvojen je jednoglasno (11 glasova). 

Ad.2.  

Načelnik Ante Martinac ističe da je Program građenja objekta i uređenja komunalne infrastrukture Općine 

Sukošan za 2023g.  usklađen sa izmjenama i dopunama proračuna za 2023.g te je realizirano sve osim stavke 

Izgradnja obale u Sukošanu koja je ugovorena ali nije bila fakturirana te jedan dio stavke Razvoj 
širokopojasne infrastrukture koji će ove godine biti realiziran do kraja. 

Izvješće o izvršenju  Programa građenja objekta i uređaja komunalne infrastrukture Općine Sukošan za 

2023. godinu usvojen je sa 10 glasova dok je 1 vijećnik ostao suzdržan. 

Ad.3. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je  Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g također 

usklađen sa izmjenama i dopunama proračuna za 2023.g te njegovo izvršenje iznosi 772.314,65 eura. 

Izvješće o izvršenju  Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Sukošan za 2023. godinu 

usvojeno je sa 10 glasova dok je 1 vijećnik ostao suzdržan. 



Ad.4. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je vijećnicima u zakonom predviđenom roku dostavljen prijedlog 

Proračuna  Općine Sukošan za 2025. godinu i projekcije proračuna za 2026. i 2027.godinu. Službeno je 

zaprimio amandmane vijećnika Kandidacijske liste grupe birača, nositelj Mojmir Torbarina te je danas 

vijećnicima dostavljen konačni prijedlog Proračuna za 2025. godinu  koji iznosi 9.051.000,00 eura.  Osvrnuo 

se i na podnesene amandmane koji su dijelom prihvaćeni i involvirani u Proračun za 2025.g.  Prvi amandman 

Uređenje Trga Gornja vrata je prihvaćen.  Drugim amandmanom predlaže se Uređenje pješačkog prijelaza 
na ulazu u Marinu Dalmacija u Sukošanu te je  naveo da je pješački prijelaz u suradnji sa Hrvatskim cestama 

uređen. Treći amandman odnosi se na postavljanje vertikalne signalizacije u mjestu Sukošan koji je 

obuhvaćen  u projektu rekonstrukcije ceste od Spara do Hajduka a riječ je o projektu Hrvatskih cesta. 
Prihvaćen je četvrti amandman koji se odnosi na organiziranje prometne jedinice mladeži te je naveo da je i 

prošle godine ova stavka bila planirana u Proračunu ali se  nije uspjela realizirati budući je riječ o državnoj 

cesti. Ove godine će ponovno  pokušati pokrenuti zahtjev prema MUP-u.  Petim amandmanom predlaže se  

asfaltiranje ulice Put Gašparovića koji je djelomično prihvaćen budući se za navedenu ulicu izrađuje  

projektna dokumentacija od strane  Vodovoda d.o.o. a riječ je o projektu proširenje  vodovodne mreže koja 

bi trebala biti izgrađena slijedeće godine. Osvrnuo se i na šesti amandman kojim se predlaže uređenje i 

izgradnja dijela obale u Sukošanu od Športskog centra do kampa Oliva te navodi da taj dio nije predviđen u  

Proračunu za 2025.g  već je predviđeno uređenje obale u Maloj Makarskoj. Sedmim amandmanom predlaže 

se izgradnja FNE ELEKTRANE na krovu Dječjeg vrtića Zlatna lučica koji je predviđen u stavci projektna 

dokumentaciju za EU fondove, budući će se projekt aplicirati na EU fondove.  Devetim amandmanom 

predlaže  se asfaltiranje Ulice Ivana Krešana koji nije prihvaćen budući na tom području treba izgraditi 

vodovodna mreža odnosno novi vodovodni ogranci. Osvrnuo se i na slijedeći amandman a to je izgradnja 

pješačkog pothodnika u Sukošanu na potezu Trga mladeži i odlazne autobusne stanice te je istaknuo da je 

riječ o projektu Hrvatskih cesta koji je u realizaciji. Predstavio je i amandman koji se odnosi na izgradnju 

nogostupa i zatvorenog kanala za oborinsku odvodnju od ulaza u Marinu Dalmaciju do marketa Plodine za 

koji navodi da je se čeka suglasnost Vlade RH na korištenje pomorskog dobra. Također je detaljnije pojasnio 

stavke  konačnog prijedloga Proračuna za 2025.g. u kojima dolazi do promjena u odnosu na prvotni prijedlog 

Proračuna za 2025.g. Nakon obrazlaganja načelnika Ante Martinca riječ je dobio vijećnik Mojmir Torbarina 

koji se osvrnuo na predložene amandmane te navodi da nije usvojen amandman za asfaltiranje  Ulice Ivana 

Krešana te želi pojasniti da je riječ o ulici koja se spaja sa ulicom Zlošane a koja je posljednjih godina dosta 

prometna zbog novoizgrađenih stambenih objekata te je bio cilj se na neki način napravi kružni tok kao i da 

se prometno rastereti Ulica Ivana Krešana koja vodi od  Marine Dalmacije prema kraju zaseoka. Također 

smatra da su svi predloženi amandmani korektno odrađeni a koji su uglavnom i  prihvaćeni te Nezavisna lista 

na tome zahvaljuje. Osvrnuo se i na Proračun za 2025g. te stječe dojam da je riječ o artificijelnim brojkama 

koje služe samo da bi se ispunila forma. Svjestan je da su slijedeće godine lokalni izbori i da će Proračun za 

2025.g biti teško ostvariv. Smatra da  amandmani koji su djelomično prihvaćeni trebaju biti i realizirani. 

Također je naveo kako je očekivao da će Proračun za 2025.g. biti  više razvojni nego socijalni odnosno da će 

biti više baziran na razvoju zajednice koja, po njegovom mišljenju, u  mjestu Sukošan nije dobro popraćena  

te  smatra da to treba korigirati. Mišljenja je da nedostaje povlačenje sredstva iz EU fondova kako bi bili 

uspješniji te da se na koncu bilo koja realizacija projekta svede na prodaji zemljišta i podizanju kredita.  Na 

kraju svog izlaganja zahvalio je poziciji što su prepoznali trud i zalaganje Nezavisne liste  kao i volju da žele 

poboljšati kvalitetu življenja u cijeloj Općini Sukošan kao i na korektnoj suradnji tijekom cijele godine. 

Riječ je dobio vijećnik Darko Smolić-Ročak koji pozdravlja sve prisutne te navodi kako je vidljivo da je riječ 

o „izbornom“ Proračunu  s popisom želja. Osvrnuo se na protekle 4g. u kojim se imanentno predlažu isti 

projekti kao primjer navodi Poslovnu zonu Barake za koju se iz godine u godinu predviđaju sredstva a koja 

nije ni započeta sa izgradnjom niti je napravljena komunalna infrastruktura. Slaže se sa mišljenjem vijećnika 

Mojmira Torbarina da je Proračun za 2025.g. baziran na prodaju nekretnina i kreditnom zaduživanju. Smatra 

da su sve veći troškovi života zajednice te da se ne ulaže u strateške projekte (poslovna zona, poljoprivreda, 

turizam, fotonaponska elektrana…).  Također je mišljenja je da se ne povlače dovoljno sredstava iz EU 

fondova te da nisu u funkciju stavljena materijala dobra i komparativne vrijednosti koje Općina Sukošan ima. 

Zahvalio je što se prepoznala njegova dugogodišnja inicijativa da se zaleđe Općine Sukošan „spoji sa morem“ 

te je naglasio kako  zaleđe Općine Sukošan nije samo mjesto Debeljak nego  Gorica i Glavica te da i ta dva 

mjesta trebaju biti prometno povezana sa Debeljakom i Sukošanom kako bi Općina Sukošan imala kompletnu 

funkcionalnu cjelinu.  

Proračun Općine Sukošan za 2025. godinu i projekcije proračuna za 2026. i 2027.godinu usvojeni su sa 

9 glasova, 1 vijećnik je bio protiv dok je 1 vijećnik ostao suzdržan. 

 



Ad.5. 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sukošan za 2025. godinu usvojena je jednoglasno (11 glasova). 

Ad.6. 

Načelnik Ante Martinac navodi kako su svi Programi u skladu sa usvojenim Proračunom za 2025.g. 

Napomenuo je da se u Programu javnih potreba u socijalnoj skrbi povećava iznos za Dobrovoljno vatrogasno 

društvo sa 157.000,00 eura na 173.000,00 eura. 

Vijećnik Mojmir Torbarina pita zašto vijećnici putem maila nisu dobili konačni prijedlog Proračuna za 

2025g. kako bi se mogli pripremiti za sjednicu budući je bilo dosta izmjena u odnosu na prvotni prijedlog 

Proračuna za 2025.g. na što načelnik Ante Martinac odgovara da je konačni prijedlog Proračuna za 2025g. 

finaliziran jutros te da je njegova greška što ga nije dostavio vijećnicima elektroničkim putem.  

Programi javnih potreba  za 2025. godinu usvojeni su jednoglasno (11 glasova). 

Ad.7. 

Načelnik Ante Martinac u kraćim crtama predstavio je Program utroška boravišne pristojbe i Program 

naknade za ozakonjenje zgrada navodeći da se sredstva planirana u  Programu utroška boravišne pristojbe   

planiraju utrošiti za poboljšanje uvjeta gostiju dok se planirani prihod od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada planira utrošiti za dezinficijense i zaštitnu opremu civilne zaštite i usluge arhiviranja. 

Vijećnik Mojmir Torbarina navodi da su prihodi od naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

namjenska sredstva te ga zanima jeli se mogu utrošiti na dezinficijense i zaštitnu opremu civilne zaštite i 

usluge arhiviranja, na što načelnik potvrdno odgovara. Vijećnik Mojmir Torbarina nastavlja te ga zanima u 

čijoj je ingerenciji čišćenje i odvoz otpada iz otpadnih kanti na vidikovcima, jeli to u nadležnosti Turističke 

zajednice i jeli su li za tu namjenu planirana sredstva. Također pohvaljuje djelatnike Komunalnog poduzeća 

Zlatna luka Sukošan“ d.o.o.  koji su bagerom kvalitetno uredili pristup vidikovcu kod željezničke stanice. 

Načelnik Ante Martinac odgovara da je Općina Sukošan izgradila vidikovce iz EU sredstava te je dužna o 

njima i brinuti.  Djelatnost odvoza otpada vrši  se kroz komunalnu djelatnost  te da ih se nastoji redovno 

održavati, istaknuo je je kako će se u što kraćem roku  bačeni otpad pokupit. 

Programi utroška sredstava boravišne pristojbe i  naknade za ozakonjenje zgrada usvojeni su jednoglasno 

(11 glasova). 

Ad.8. 

Načelnik Ante Martinac predstavlja prijedlog odluke o dugoročnom zaduživanju  navodeći da se zaduženje 

odnosi na projekt izgradnje i uređenja obalnog pojasa prema UPU u Sukošanu predio, Makarska-izgradnja 

dijela šetnice sa plažom od P27 do  P38 (220M) te izgradnja lučice KV 1 (građevinski radovi). Istaknuo je  

da je objavljenja javna nabava te je odabir izvođača u tijeku. Pretpostavlja da se cijeli iznos  kredita od 

500.000,00 eura vjerojatno neće iskoristiti budući se navedeni projekt ne financira samo iz kredita već i iz 

viška sredstava.  

Vijećnik Mojmir Torbarina traži pojašnjenje izraza „izvor viška sredstava“ na što načelnik Ante Martinac 

navodi da je riječ o sredstvima koja su prenesena iz prošle godine za ovu namjenu a koja nisu dovoljna za 

realizaciju projekta  te je potrebno kreditno se zadužiti. 

Odluka o  dugoročnom kreditnom  zaduživanju usvojena je jednoglasno (11 glasova). 

Ad.9. 

Načelnik Ante Martinac navodi da se ova odluka odnosi na razdoblje od 01. siječnja 2025.g pa do stupanja 

na snagu odluke Vlade RH o raspisivanju lokalnih izbora i raspuštanju Općinskog vijeća. 

Vijećnik Mojmir Torbarina pita jeli predviđeni iznos prati inflaciju, na što načelnik Ante Martinac navodi da 

su iznosi definirani Zakonom o financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe i referenduma a koji se 

nije mijenjao. 

Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka za razdoblje od 01. siječnja do 

31. prosinca 2025. godine usvojena je jednoglasno (11 glasova). 

Ad.10. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je razdoblje kalendarske godine u kojem je zabranjeno građenje građevina, 

odnosno izvođenje građevinskih radova od 16. lipnja do 08. rujna 2025.g. 

Vijećnik Mojmir Torbarina pita jeli je do sada bilo primjedbi na duljinu perioda zabrane izvođenja 

građevinskih radova, na što načelnik odgovara da  se primjedbe jedino odnose na radove  koji su Zakonom 

dozvoljeni. Vijećnik Robert Dijan se uključuje te  postavlja pitanje jeli se ova odluka odnosi i na izgradnju 

kanalizacijske mreže na što načelnik Ante Martinac odgovara da se odluka ne odnosi na kapitalne projekte 

koji su od posebnog značaja za Općinu Sukošan.  

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2025. godini  usvojena je jednoglasno (11 

glasova). 

 



Ad.11. 

Načelnik Ante Martinac u kraćim crtama predstava prijedlog odluke o prodaji građevinskog zemljišta putem 

javnog natječaja te navodi da Općina Sukošan na tom području ima više parcela u svom vlasništvu  te da je  

sada plan raspisati natječaj za prodaju dvije parcele. Riječ je o zemljištima koje su dio Općine Filip i Jakov 

te  Općina Sukošan  na njih plaća porez za neizgrađeno građevinsko zemljište.  

Vijećnik Mojmir Torbarina pita u kojem će dnevnom listu natječaj biti objavljen, na što načelnik Ante 

Martinac odgovara da će biti objavljen u Zadarskom listu.  

Odluka o prodaji građevinskog zemljišta putem javnog natječaja usvojena je jednoglasno (11 glasova). 

Ad.12. 

Načelnik Ante Martinac navodi da se ovom odlukom predlaže da koeficijent za obračun plaće  direktoru 

trgovačkog društva „Zlatna luka Sukošan koji dužnost obavlja profesionalno  iznosi 2,80. 

Vijećnik Darko Smolić-Ročak postavlja pitanje koliki je koeficijent direktoru bio do sada, na što načelnik 

odgovara da je  bio 1,90. Vijećnik Robert Dijan se uključuje te pita koliko u će u postotku iznositi povećanje 

plaće na što načelnik odgovara da je riječ o povećanju za cca 30%. 

Odluka o vrijednosti koeficijenta za obračun plaće direktora „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. usvojena je 

jednoglasno (11 glasova). 

Ad.13. 

Direktorica Komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Katarina Torbarina (u daljnjem tekstu 

direktorica) detaljnije pojašnjava predloženu odluku te navodi da je 2013. godine OV donijelo odluku o 

cijenama za dvije privremene grobnice na grobljima u Sukošanu i Gorici za korisnike koji su u trenutku smrti 

imali prebivalište na području Općine Sukošan a nisu imali osigurano grobno mjesto i pod uvjetom da će 

posmrtni ostaci pokojnika biti premješteni u drugi grad, općinu, državu…. Problem se javlja  u Sukošanu jer 

je privremena grobnica popunjena, stoga predlaže da se sa korisnicima (osobe koje su podnijele zahtjev za 

ukop umrle osobe) sklapaju ugovori u kojem će se definirati rok (1 godina) za premještanje posmrtnih 

ostataka pokojnika i da se za korištenje ukopnog mjesta plaća mjesečna zakupnina u iznosu od 30,00 eura.  

Vijećnik Milan Ročak se javlja za riječ te navodi da se u privremenu grobnicu ukapaju pokojnici koji nemaju 

osiguranu grobnicu. Smatra da se problem javlja jer nema više slobodnih grobnih mjesta za kupnju u 

Sukošanu te oni koji nemaju grobno mjesto moraju se ukapati u privremenu grobnicu  te navedeni iznos 

plaćati godinama iz razloga što nema slobodnih grobnih mjesta za prodaju u Sukošanu. Mišljenja je da bi 

cijena bila prihvatljiva da postoji mogućnost kupnje grobnih mjesta u Sukošanu ali u ovom slučaju smatra da 

je cijena malo visoka. Direktorica se uključuje te ističe da je samo jedan ukopani pokojnik prije smrti podnio 

zahtjev za kupnju grobnice. Navedeni iznos je predložila ciljano da na neki način prisili korisnika za 

premještaj pokojnika. Predsjednik OV se uključuje te ga zanima jeli u privremenoj grobnici ima ukopanih 

starosjedioca općine Sukošan, na što direktorica odgovara da nema. 

Vijećnik Darko Smolić-Ročak podržava ovaj prijedlog odluke te je mišljenja da je to dobar put za rješavanje 

nastale situacije a kojom bi korisnici ukopnog mjesta unaprijed bili upoznati sa svojim obvezama.  

Vijećnik Mojmir Torbarina pita jeli postoji na Zadarskom području mogućnost spaljivanja pokojnika, 

ukoliko netko to želi, na što direktorica odgovara da je krematorij jedino u Zagrebu. Navodi da na našem 

području nema većeg interesa za kremaciju  te da je za izgradnju krematorija potrebno oko 400 kremacija 

godišnje. U procesu izgradnje je krematorij u Šibeniku koji će biti za cijelu Dalmaciju. 

-Vijećnica Stipana Banić, po odobrenju Predsjednika OV, napušta sjednicu OV te će glasovanju slijedećih 

odluka pristupiti 10 vijećnika.   

Jednoglasno sa 10 glasova dana je Suglasnost na prijedlog Odluke o sklapanju ugovora s korisnicima 

privremene grobnice na mjesnim grobljima u Sukošanu i Gorici. 

Ad.14. 

Jednoglasno sa 10 glasova dana je suglasnost na prijedlog Odluke o  visini godišnje grobne naknade  na 

općinskim grobljima u Sukošanu i Gorici. 

Ad.15. 

Direktorica navodi da zbog povećanja cijene energenata podnosi prijedlog za povećanje cijene usluge radnog 

stroja. 

Jednoglasno sa 10 glasova dana je suglasnost na Cjenik  za uslugu radnog stroja traktor s malčerom. 

Ad.16. 

Direktorica upoznaje vijećnike da se ovi cjenici nisu mijenjali od 2013.g. te da obzirom na povećanje cijene 

na tržištu i povećanje troškova radne snage  predlaže povećanje cijena. 

Vijećnik Mojmir Torbarina navodi kako ima saznanja da ostvaruje  pravo, za svaki paušal koji  plaća za 

odvoz smeća, na besplatni  odvoz glomaznog otpada jednom godišnje te ga zanima jeli to točno. Direktorica 



odgovara da se korisnik može najaviti za odvoz glomaznog otpada ali s obzirom na manjak radnje snage u 

Čistoći d.o.o. Zadar pitanje je kada će se taj otpad moći odvesti.  

Vijećnika Mojmira Torbarinu zanima jeli se građevinski otpad (šuta) može odložiti na odlagalište Golo brdo 

uz naplatu po kubiku, na što direktorica upoznaje vijećnike da je odlagalište Golo brdo trenutno zatrpano te 

se zaprimaju samo manje količine građevinskog otpada. Vijećnik Mojmir Torbarina se nastavlja te navodi 

kako imamo  prilike vidjeti da se uz željezničku prugu izbacuju na deseci kamiona građevinskog materijala.  

Vijećnik Darko Smolić – Ročak  predlaže da u skladu sa Zakonskim odredbama, novčano kazne oni koji 

ilegalno odlažu otpad.  

Zaključak o davanju suglasnosti na Cjenik za usluge održavanja i čuvanja deponija i Cjenik za uslugu 

održavanja i uređenja javnih površina usvojen je jednoglasno (10 glasova). 

Ad.17. 

Odluka o uvođenju riznice Općine Sukošan usvojena je jednoglasno (10 glasova). 

Ad.18. 

- Načelnik Ante Martinac, nastavno na temu sa prošle sjednice, u kojoj se vodila rasprava  vezana za 

sudski predmet za zemljište u Debeljaku želi upoznati vijećnike da je odvjetnik Franko Kotlar 

pribavio presliku cijelog spisao ostavinskom spisu  koji je pokrenula nasljednica Jerak Danica radi 

donošenja  rješenja o rasporedu naknadno pronađene imovine  iza smrti pok. Smolić Ante pok. 

Andrije i Smolić Milke ž. Ante rođ. Labus. Kako bi utvrdili da li se radi o vjerodostojnoj ispravi 

koja  je u vrijeme izdavanja odgovarala  stvarnom upisu u staroj zemljišnoj knjizi odvjetnik je 

zatražio očitovanje  sa zk. odjela Općinskog suda  o tome kakav je stvarni upis u to vrijeme bio u 

staroj zemljišnoj knjizi. Nakon što dobije njihovo očitovanja biti će moguće  zaključiti da li je zk. 

izvadak (odnosno uvjerenje Komisije za obnovu) vjerodostojno ili ne. 

Vijećnik Milan Ročak navodi je da su ga kontaktirali mještani koji na tom području imaju izgrađene 

objekte a kojima su obitelji koje su pravomoćno dobili terene (među kojima su i tereni na kojima su 

izgrađeni objekti) poslali dopise u kojima nude dva rješenja. Prvo je da im Općina Sukošan pokloni 

terene u zamjenu za terene na kojima su izgrađeni objekti. Napomenuo je da su objekti  izgrađeni 

prije Domovinskog rata. Druga mogućnost rješavanja situacije je da im  vlasnici objekta daju 

mogućnost otkupa legaliziranih objekta po 70-90 eura/ m2. Slijedom navedenog, vlasnici objekta 

traže pomoć te predlaže da ih načelnik primi na sastanka te da im se uz pomoć odvjetničkih timova 

pokuša pomoći ili sugerirati kako riješiti nastali problem. Načelnik Ante Martinac se uključuje te 

navodi da će im se svakako pružiti stručna i savjetodavna pomoći odnosno pokušati će se  pomoći 

da vlasnici objekta riješe svoj problem. 

Vijećnik Mojmir Torbaina traži pojašnjenje cijelog postupka, budući nije shvatio o čemu se 

konkretno radi i o čemu konkretno OV treba odlučiti ako je sud donio pravomoćnu presudu, na što 

načelnik Ante Martinac navodi da OV u ovom trenutku ne donosi nikakvu odluku. Također je želio 

naglasiti da se u vezi ovog spora ništa sa sigurnošću ne može tvrditi. Vijećnik Darko Smolić – Ročak 

pojašnjava da je prvo upisani prednik Labus Mile nekretninu  koja je bila predmet spora prodao o 

čemu postoji i zabilježba u ZK iz 1893g. Istu nekretninu je također Labus Mile 1910.g. prodao 

obitelji Raspović i Smolić.  Nekretnina postaje državno vlasništvo zbog prijašnjih tereta i kredita 

koji nije vraćen, nakon čega država pokreće tužbu da se uknjiži šumsko gospodarstvo, te mjesna 

zajednica Debeljak traži da se odvoji dio parcele za rješavanje stambenog pitanja mještana. Nakon 

nove katastarske izmjere na navedene nekretnine knjiže se osobe sa lažnom ostavinom koja je bez 

pečata, potpisa i urudžbenog broja. Vijećnik Mojmir Torbarina na temelju rečenog zaključuje da je 

mjesna zajednica podijelila terene mještanima te iste terene izgubila. Vijećnik Darko Smolić – Ročak 

nastavlja  te navodi da je terene mjesna zajednica dodijelila mještanima za rješavanje stambenog 

pitanja. Terene je kasnije naslijedila Općina Sukošan kao pravna slijednica Općine Zadar a temeljem 

komisije Vlade RH o raspodjeli imovine. Naglasio je da se u sudskom postupku nije vodila rasprava 

o pravnom temelju za uknjižbu već se u sudskom postupku  upotrebljavalo samo Rješenje o 

nasljeđivanju, koji je po njegovim saznanjima, krivotvoreno.  

Načelnik Ante Martinac na koncu navodi da nakon što odvjetnik službeno dobije očitovanje 

Općinskog suda biti će moguće  zaključiti da li je zk. izvadak vjerodostojan ili ne. 

 

Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 18:25 sati. 

Sjednica je tonski snimana i tonski snimak je pohranjen u JUO Općine Sukošan. 
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